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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie Prezydencie 

Działając  w ramach uprawnień,  wynikających  z  mandatu  radnej  Rady  Miejskiej  Legnicy,
mając  na  względzie  bezpieczeństwo mieszkańców proszę  o  podjęcie  działań  mających  na  celu
naprawę niedziałającego oświetlenia przy ulicy Reja w Legnicy. 

 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy


